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Op 27 november 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot de ‘Herstructurering re-
integratieketen’. Onderstaand treft u onze antwoorden op de gestelde vragen aan. 
 
 
Vraag 1 
Los van de geformuleerde visie, is de grote beweging er eentje van bezuinigingen en kunt u 
aangeven wat dat voor de gemeente Maastricht zal gaan betekenen? 
 
Antwoord 1 
De zes gemeenten willen half januari een besluit nemen om de visie op de herstructurering te delen 
met de gemeenteraden en andere stakeholders. Daarna kunnen we ook ingaan op uw vraag wat dit 
voor Maastricht gaat betekenen. De herstructurering re-integratieketen is primair ingegeven vanuit de 
inhoud en niet vanuit de bezuinigingen. 
 
 
Vraag 2 
Wordt deze visie door de betreffende gemeenten c.q. wethouders zelf samengesteld met ambtelijke 
ondersteuning uiteraard? Of is er een extern bureau bij betrokken? Zo ja, welk bureau is dat en wat 
zijn daarvan de kosten? 
 
Antwoord 2 
De visie wordt opgesteld door de portefeuillehouders sociaal van de zes gemeenten, aangevuld met 
de aandeelhoudende wethouders MTB (voor Maastricht is dat wethouder Hoenderkamp). In opdracht 
van bovenstaande bestuurders is een regionaal projectteam samengesteld  bestaande uit 
ambtenaren van de gemeente Maastricht (vertegenwoordigen SZMH),  Eijsden-Margraten 
(vertegenwoordigen SEM) en een projectleider. De projectleider is ingehuurd vanuit de 
regiosamenwerking. Vanuit het projectteam is tevens marktonderzoek gedaan en zijn “best 
practices” opgehaald in het land. 
 
Juridisch is er advies gevraagd bij Paulussen advocaten en Adelmeyer & Hoyng en op de materie 
van sociaal ontwikkelbedrijven is Berenschot gevraagd om een second opinion van de visie re-
integratieketen.  
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Vanaf het moment op 8 maart 2022 dat het college een besluit heeft genomen om de Businesscase 
uit te werken zijn de kosten tot op heden € 246.000,00. Deze kosten worden door de zes gemeenten 
gezamenlijk (naar rato) gedragen.  
 
 
Vraag 3 
Hoe verhoudt dit proces van herstructurering zich tot de business case die op dit moment tot stand 
komt met betrekking tot onze Maastrichtse Toeleveringsbedrijven (MTB)? En kunt u de wederzijdse 
afhankelijkheid en impact toelichten? 
 
Antwoord 3 
De businesscase waar u op duidt maakt onderdeel uit van het grotere geheel van de herstructurering 
re-integratieketen waar ook de MTB N.V. onderdeel van uit maakt.  Over de mogelijke impact zult u 
in de raadsinformatiebrief en het visiedocument worden geïnformeerd en tijdens de raadsexcursie 
van 12 februari as. 
 
 
Vraag 4 
Kunnen wij de opdracht die door het ministerie SZW m.b.t. het bovengenoemde kader aan de 
gemeenten gegeven is, van het college ontvangen en inzien? 
 
Antwoord 4 
Deze opdracht is terug te vinden in de:  

 kamerbrief “Sociaal ontwikkelbedrijven en beschut werk” van 6 juli 2023 
(https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/07/06/kamerbrief-sociaal-
ontwikkelbedrijven-en-beschut-werk ); én  

 kamerbrief “Infrastructuur sociaal ontwikkelbedrijven” van 21 december 2023 
(https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/12/21/kamerbrief-infrastructuur-
sociaal-ontwikkelbedrijven ) 

 
 
Vraag 5 
Welke andere belangrijke stakeholders dan gemeenteraden, worden bij de ontwikkeling van de visie 
betrokken? 
 
Antwoord 5 
Naast de gemeenteraden worden ook de cliëntenraad SZMH, de lokale adviesraden, 
Ondernemingsraad MTB N.V. en de de Raad van Commissarissen MTB N.V. betrokken. De 
cliëntenraad SZMH, de Ondernemingsraad MTB N.V. en de RvC zijn in de loop van het traject al 
eerder procesmatig geïnformeerd. 
 
 
Vraag 6 
We nemen aan dat tenminste vertegenwoordigers van sociale werkplaatsen worden betrokken en re-
integratie organisaties? 
 
Antwoord 6 
Vertegenwoordigers van de re-integratieketen (SZMH, SEM, Annex, Podium24 en MTB) zijn 
betrokken bij het opstellen van de Businesscase. 
Vraag 7 
En dat dit ook geldt voor werknemers, ondernemingsraden en vakbonden? Zo nee, waarom niet? 
  

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/07/06/kamerbrief-sociaal-ontwikkelbedrijven-en-beschut-werk
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/07/06/kamerbrief-sociaal-ontwikkelbedrijven-en-beschut-werk
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/12/21/kamerbrief-infrastructuur-sociaal-ontwikkelbedrijven
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/12/21/kamerbrief-infrastructuur-sociaal-ontwikkelbedrijven


 

PAGINA 
3 van 3 

 
 

DATUM 

19 december 2024 

S
ch

irftelijik
e v

ra
g

en
 

Antwoord 7 
De Ondernemingsraad MTB N.V. is gedurende het traject procesmatig geïnformeerd. In overleg met 
de Directie en MT van Annex, Podium24 en MTB zijn werknemers en vakbonden nog niet 
geïnformeerd. Afspraak is dat zij betrokken worden zodra er een concreet plan is.  
 
 
Vraag 8 
We nemen aan dat zowel de cliëntenraad participatiewet als ook de onafhankelijke adviesraad 
Maastricht-Heuvelland in een vroeg stadium en integraal bij de totstandkoming van de visie worden 
betrokken? 
 
Antwoord 8 
Uw aanname is correct, zie verder het antwoord op vraag 9 
 
 
Vraag 9 
En dat deze adviesraden en andere belangrijke organisaties naar we aannemen, ook 
uitgenodigd worden voor de excursie op 12 februari 2025? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 9 
Voor de cliëntenraad SZMH en de lokale adviesraden zullen separate sessies worden ingepland in 
plaats van deelname aan de raadsexcursie voor raads- en (burger)commissie leden. 
 
 
Wij gaan ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alain Garnier 
Wethouder Sociale zaken, Gezondheid, Arbeidsmarktbeleid en Vastgoed 
 
en, 

 
 
 
 
 
 
 
 
Jeroen Hoenderkamp 
Wethouder WMO, Welzijn, Inburgering, Coördinatie Sociaal Domein 

 
 


